### 澳門科技大學





中國澳門氹仔偉龍馬路



Avenida Wai Long, Taipa, Macau, China Tel:(+853)2888 1122 Fax:(+853)2888 0022

Ref. No.: MUST/23/085/SA/N

#### 2024/2025 學年英國牛津大學沃弗森學院"廖澤雲博士獎學金"接受申請

致全體應屆本科畢業生:

澳門科技大學與英國牛津大學攜手合作,由 2022/2023 學年開始設立由澳門科技大學校監廖澤雲博士慷慨贊助的"廖澤雲博士獎學金",每年支持兩名澳科大畢業生前往英國牛津大學沃弗森學院(Wolfson College, Oxford)修讀碩士課程。 2024/2025 學年英國牛津大學沃弗森學院"廖澤雲博士獎學金"現正接受申請。申請者須為本校畢業生(含應屆),並須報讀牛津大學沃弗森學院指定之碩士課程。碩士課程及獎學金申請詳情,請查閱牛津大學沃弗森學院網頁https://www.wolfson.ox.ac.uk/scholarships(瀏覽 Dr. Liu Chak Wan Scholarships內容)。有意申請獎學金者請按牛津大學的研究生課程報名申請流程及相關申請課程的1月報名限期前提交申請,如有任何疑問可電郵至 admissions@wolfson.ox.ac.uk查詢。

上述通告內容以牛津大學沃弗森學院公佈為準。

特此通告。



註:有關"英國牛津大學沃弗森學院廖澤雲博士獎學金"資料請瀏覽 https://www.wolfson.ox.ac.uk/sites/default/files/inline-files/23-24\_Dr%20Liu%20Chak%20Wan %20Scholarship.pdf

## 澳門科技大學

#### MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY



中國澳門氹仔偉龍馬路



Avenida Wai Long, Taipa, Macau, China Tel:(+853)2888 1122 Fax:(+853)2888 0022

Ref. No.: MUST/23/085/SA/N

# Application for "Dr. Liu Chak Wan Scholarships" at Wolfson College at University of Oxford for 2024/2025

To Potential Graduates for Bachelor Programs,

Macau University of Science and Technology has been partnering up with University of Oxford to offer the "Dr. Liu Chak Wan Scholarships" since 2022/2023, to support two graduates of M.U.S.T. to undertake Master Degrees at the Wolfson College, University of Oxford each year. The scholarships are made possible thanks to the generosity of M.U.S.T.'s Chancellor, Dr. Liu Chak Wan. Application for "Dr. Liu Chak Wan Scholarships" in 2024/2025 is now open. Applicants must be graduates (including potential graduates) of M.U.S.T. and must be applying to undertake any qualifying Master's degree offered by Wolfson College and the University of Oxford. For more information about eligible programmes and scholarships, please to https://www.wolfson.ox.ac.uk/scholarships. All applicants should apply to the University of Oxford under the standard procedures for graduate degrees for 2024/2025 but must apply by the January deadline for their eligible programme of study. For enquiries, please email to admissions@wolfson.ox.ac.uk.

All the information mentioned above is subject to updates announced by Wolfson College, Oxford.

Thank you for your attention.

Student Affairs Office
2023/10/25

Note: For more information regarding the Dr. Liu Chak Wan Scholarship please visit the relevant link: <a href="https://www.wolfson.ox.ac.uk/sites/default/files/inline-files/23-24\_Dr%20Liu%20Chak%20Wan%20Scholarship.pdf">https://www.wolfson.ox.ac.uk/sites/default/files/inline-files/23-24\_Dr%20Liu%20Chak%20Wan%20Scholarship.pdf</a>